
Skolebestyrelsen – Herfølge Skole    

 
Dato: Onsdag den 2. november 2022 

Sted: Personalerummet 

Tidspunkt: Kl. 17.30 – 20.00   

 

                 

Tilstede: Louise Gyrn, Nanna Sander, Nuran Ünsal, Caroline Frejlev, Helle Bense, Cille Bødker, 

Morten Fruergaard, Lasse Rasmussen, Nikolaj Thune Jacobsen, Malte Karsten, Johanne 

Kongstad, Malene Skov, Torben Lund 

 

Afbud: Louise Ørnsholt 

Referent: Cille 

 

 

 

 

 

 

Dagsorden 

 

  

Indhold 

 

0. 

 

Velkomst - elevrådsrepræsentanter og SFO-leder Nuran Ûnsal 

Info om jobswap for Jan Nielsen og Nuran Ünsal. 

Elevrådet er i opstartsperiode. Camilla (CR) har oprettet to elevråd. 0-3 og 4-9. Helle og 

Camilla vil tage del i den proces, da elevernes stemme er vigtig.  

 

1. Godkendelse af dagsorden (beslutning) 

Ingen bemærkninger 

 

2.  Korte meddelelser (orientering) 

 

Formanden 

Intet 

 

Skoleledelsen  

- bestyrelsens indsats ved ”Lærernes/personalets dag” Ledelsen takker for bestyrelsens 

indsats og deltagelse. 

- Personalenyt Vi har taget afsked med Volker Berthold, der havde sidste dag 28.10-

22. Kenneth Kofod ansat med opstart 1.11-22. Mette Lund fortsætter som 

inklusionsmedarbejder og med støttefunktion på en årgang. Der er ansat en pædagog 

i SFO/skolepædagog. Afsked med Jan bliver fredag d. 18.11 klokken 17 på 

Kirkepladsen. 

- Personalefravær samlet fravær 5,61% - faldende. Langtidsfravær er faldet. 

- skoleafdelingen Køge Kommune Helle informerede 

- velfærdsaftale og frisættelse på skoleområdet Køge Kommune har besluttet, at det er 

på skoleområdet frisættelsen skal afprøves. Det er endnu ikke besluttet, hvad 

rammen for frisættelsen skal være. 

- indskrivning for skoleåret 2023-2024 50 potentielle, 5 skal visiteres direkte til 

specialtilbud. Vi har 20 sikre og omkring 15 usikre. Resten har søgt privat- og 

friskoler. Ledelsen kontakter forældre og spreder af flere veje, hvad vi kan på 

Herfølge Skole. 
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- Andet  

 

Elevrådet 

- input til kostpolitik  

ens regler for pers og elever 

klassens time kage genindføres 

skal-mad skal slettes 

gerne en skolekantine 

forskel på faserne 

mere opsyn med elever, der handler i pauserne 

udskolingen ønsker kaffeautomat 

tilladelse til energidrik 

- andet 

 

 

Øvrige – herunder evt. Herfølge Borgerforening 

intet 

 

3. Økonomi (HB – orientering/beslutning) 

 

Målet er, 

- at skolebestyrelsen sikres løbende indsigt i skolens samlede økonomi  

 

Bilag: Budgetstatus oktober 2022b 

 

Helle orienterede ud fra budgetbilaget – budgettet er i balance 

          

4.  Herfølgedag (HB – drøftelse) 

 

Målet er, at skolebestyrelsen evaluerer skolens deltagelse i Herfølgedagen 2022 og 

tilkendegiver ønske om deltagelse fremover. 

 

Tilbagemeldinger fra bestyrelsen 

- gerne et mere samlet aktivitetssted 

- Mest muligt udendørs 

- Tydelig plan B ved regn 

- En tydelig rute gennem skolens aktiviteter 

- Folder med aktiviteter/steder/indhold 

 

Borgerforeningen var positive over skolens deltagelse. 

 

Medarbejderne gav udtryk for at det var positivt 

Flere boder sammen med aktiviteterne 

Elevbod 

Det skal være meget tydeligt, at det er en skoledag – og meldes ud i meget god tid. 

Forældrelounge 

 

5.  Grænseoverskridende adfærd (CB/HB – drøftelse og beslutning) 

 

Målet er, 

- at skolebestyrelsen drøfter oplæg til procedure for håndtering af 

grænseoverskridende adfærd. 

 

Bilag: Forældrebrev  

         Oplæg til procedure for grænseoverskridende adfærd 
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Oplægget er godkendt og bestyrelsen bakker op om indsatsen for en tryg skoledag for alle 

elever 

 

 

6.  LEAPS-status (HB/CB – orientering/drøftelse) 

 

Målet er,  

- at holde skolebestyrelsen løbende orienteret om LEAPS som skoleudviklingsprojekt. 

Herunder LEAPS Topmødet den 4. november, kommende surveys, kort om 

forankringsplanens mål og aktiviteter mm 

 

LEAPS-topmøde flyttet til februar grundet valg og afbud 

Mandag d. 7 sendes info om forældre-survey ud 

Forankringsplanen er næsten på plads – overordnede mål fremlægges på decembermødet 

KATA-fondens virksomhedsprogram præsenteres for personalet 21.11-22 

 

7. National trivselsmåling 2022 (HB – orientering/drøftelse) 

 

Målet er, 

- at skolebestyrelsen orienteres om National Trivselsmåling 2022 og drøfter resultatet 

for Herfølge Skole. 

 

Ledelsen fremlægger skolens resultat, og orienterer om, hvordan alle team i 

indeværende skoleår skal arbejde med undersøgelsens resultater gennem konkrete 

indsatser beskrevet i handleplan.   

Interesserede kan eventuelt inden mødet orientere sig yderligere på 

www.uddannelsesstatestik.dk 

 

Helle fremlagde fokusområder fra Den Nationale Trivselsmåling. Der er 

opmærksomhedsområder, som skolen vil forholde sig til og handle på. Eleverne skal 

inddrages for at kvalificere og uddybe. 

 

Der skal udarbejdes handleplaner i de enkelte team, hvor der skal være fokus på at 

forbedre trivslen. 

 

8.  Lukkedage i SFO (NU – beslutning) 

 

Målet er,  

- at skolebestyrelsen beslutter lukkedage i skoleåret 2023-2024 

 

SFO-leder præsenterer oplæg for bestyrelsen. 

 

Bestyrelsen vælger mellem 27.12-23 og 2.1-24.  

 

Lukkedag 27.12-23 

 

9.  Evt. 

 

Torsdag d. 15. december. Kort dagsorden og spisning. 

 

http://www.uddannelsesstatestik.dk/

